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Sluiting 

De voorzitter, de heer J. van Dijk, sluit thans de 

vergadering en dankt de talrijke aanwezigen voor hun 

belangstelling. Tot slot kondigt hij aan, dat de 

eerstvolgende ledenvergadering zal plaatsvinden op 

vrijdag 29 januari 1999. Dan zal de heer Joop 

Kortselius ingaan op een bijzondere plantengroep, nl. 

de mossen.  

 

Van de redactie 
 

Op onze oproep Creatieve leden gezocht@ in de vorige 

Strandloper hebben twee leden enthousiast gereageerd. 

Els Koster-Walraven  met vier mooie tekeningen en  

René van Rossum met een geheel nieuw ontwerp van 

de voorplaat  

Een van de tekeningen  van Els prijkt nu op de 

voorkant en de bijdragen van Renè zullen volgend jaar 

het nieuwe gezicht bepalen van de Strandloper.  

De andere tekeningen van Els zullen later nog gebruikt 

worden. 

Op de  Internet homepage van de vereniging  zijn ook 

een aantal leuke reactie via email binnen gekomen. 

De tips en op en aanmerkingen zullen t.z.t. erin 

verwerkt worden. 

Inmiddels staat er op de webside van de gemeente 

Noorwijk een link naar onze side. 

 

 

http://chemae2.leidenuniv.nl/~strandl/index.ht

ml  
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Albert van der Werf 

De open dagen op zaterdag 20 juni en zondag 21 juni 

waren een groot succes te noemen. Vele mensen wisten 

het asiel die dagen te vinden en de combinatie met de 

open tuin van de familie v.d. Oever was ideaal. Achteraf 

beschouwd waren het ook de enige zeldzame zonnige 

dagen van afgelopen zomer. 

De grootste attractie voor de bezoekers was één van de 

steenuiltjes, die door Annette Leunissen, onze 

roofvogelspecialist, op de handschoen werd 

rondgedragen. Sommige bezoekers kwamen ‘s zondags 

nog een keer kijken, meestal om nog wat extra foto’s te 

maken, nadat ze hem de dag ervoor al een keer gezien 

hadden. 

Onder de gasten die dagen mochten we ondermeer 

Willem van der Niet begroeten. Hij heeft jarenlang het 

vogelasiel gerund en is één van de pioniers van de 

Stichting Vogelasiel Noordwijk; hij is eigenlijk de 

pionier van het huidige vogelasiel ! Het deed me erg 

veel deugd, dat hij een kijkje kwam nemen op het 

vernieuwde en uitgebreide asiel. Vrijwilligers, die een 

grote bijdrage hebben geleverd aan de renovatie werden 

in de bloemetjes gezet. Ik wil hier graag de namen 

noemen van Henk van der Reijd, Annette Leunissen, 

Adriaan Vink en Jan Plug; zonder hun inbreng was de 

renovatie en de bouw van de roofvogelopvang niet 

mogelijk geweest. Vele donateurs bezochten de open 

dagen, zodat ze ook eens konden zien wat er zoal met 

hun bijdragen wordt gedaan. Daarnaast mochten we een 

aantal collega asielhouders begroeten. We zullen de 

open dagen zeker volgend jaar herhalen. 

 

Met het steenuiltje gaat het inmiddels een stuk beter. 

Het probleem was dat hij niet goed kon vliegen, omdat 

één van z'n vleugels onderontwikkeld leek. Sinds hij 

geruid heeft, lijkt het probleem echter opgelost; hij heeft 

mooie nieuwe slagpennen en kan al aardig op hoogte 

komen; ik denk dat het een kwestie van tijd is voordat 

hij voor het eerst normaal kan vliegen. 

 

Het  vogelasiel is vrij constant bezet geweest. Zeevogels 

(Jan van Genten, zeekoeten, alken, Noordse 

stormvogels en vele soorten meeuwen) behoorden tot de 

gasten; het voorjaar bracht de gebruikelijke intocht van 

jonge vogels, terwijl de roofvogelopvang bezet werd 

door buizerds, torenvalken, een sperwer en steenuiltjes. 

 

 




